
Zápisnica č. 48/2004 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 7. decembra 2004 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel 
Timár, František Hulík 

 
Neprítomní:  
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2003/2004 (pror. Kalužný). 
2. Študijné programy STU (pror. Kalužný). 
3. Stav IT na študentských domovoch STU (pror. Molnár) 
4. Ubytovací poriadok študentských domovov STU v Bratislave (pror. Kalužný) 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Správa o vzdelávaní na STU v Bratislave v akademickom roku 2003/2004  

(pror. Kalužný) – Príloha č.1. 
2) Ubytovací poriadok študentských domovov STU v Bratislave (pror. Kalužný) – Príloha 

č.2. 
3) Zásady pre ubytovanie neštudujúcich v študentských domovoch STU v Bratislave 

 (pror. Kalužný) – Príloha č.3. 
4) Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich v študentských domovoch STU 

v Bratislave (kvestorka Žideková). 
5) Aktualizácia stavu nepedagogických pracovníkov (pror. Molnár). 
6) Usmernenie rektora č. 7/2004-N k realizácii programu SOCRATES/ERASMUS na STU 

(pror. Špaček) – Príloha č.4. 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/40/2004, 2/40/2004, 3/40/2004, 4/40/2004, 5/40/2004, 6/40/2004, 

1/47/2004, 3/47/2004, 4/47/2004, 3/46/2004, 2/45/2004. 
 
Nesplnené úlohy:  1/43/2004 – plnenie úlohy predĺžené do 15.1.2005. 
 
Informácie z vyšších orgánov a z porád. 
 
Rektor Báleš: Informácie zo stretnutia s komisárom EÚ Fígeľom. 
• EÚ dáva o 300 % viac peňazí na VŠ vzdelávanie a o 190 % viac na vedu. 
• Informoval o výsledkoch stretnutia rektora STU a dekanov fakúlt STU v dňoch 1. 

a 2.12.2004 v Púchove. Dekani súhlasili s modelom prenajímania priestorov od rektora 
STU. Vyžiada si to ale prechod na centrálnu správu budov na STU. V oblasti dvojitých 
diplomov bude na STU realizovaný 1 pilotný projekt (pravdepodobne na MTF STU), aby 
sa to vyskúšalo. Každá ponuka prepúšťaných osôb sa má objaviť na web stránke STU – na 



úrovni personálnych oddelení sa to deje. Dekan FIIT prisľúbil odbornú pomoc v oblasti e-
learningu na STU. Koordinované to bude s pror. Kalužným a Ing. Babinským. 

 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o to, že minister financií predložil na pripomienkovanie materiál Stratégia rozvoja 
konkurencieschopnosti Slovenska do roku 2010. 
 
Prorektor Molnár: 
• Informoval o zasadnutí Rady pre informačné a komunikačné technológie. RIKT schválila 

rozdelenie finančných prostriedkov na jednotlivé pracoviská IT STU nasledovne: 
 

VS SvF 154 000,- Sk VS SjF 154 000,- Sk 
VS FEI 242 000,- Sk VS FCHPT 66 000,- Sk 
VS FA 88 000,- Sk CVIT MtF 99 000,- Sk 
CVKS FIIT 44 000,- Sk CVT STU 638 000,- Sk 

 
Stanovisko č. 1/48/2004 
Vedenie STU berie na vedomie rozdelenie finančných prostriedkov, ktoré schválila Rada pre 
informačné a komunikačné technológie. 
 
• Pokročilo rokovanie s poradenskou firmou na verejné obstarávanie. Do konca decembra 

bude projekt odovzdaný do zahraničia na zverejnenie. 
• Prorektor Molnár predložil aktualizovanú tabuľku nepedagogických pracovníkov na STU. 
 
 
K bodu 1 Správa o vzdelávaní na STU za akademický rok 2003/2004 (pror. Kalužný). 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Správa obsahuje 

charakteristiku a organizáciu štúdia, zhodnotenie prijímacieho konania, 
obsah metódy a výsledky vzdelávania, riadiacu a kontrolnú činnosť 
vzdelávacieho procesu, akreditácie, sociálnu problematiku štúdia, 
celoživotné vzdelávanie a propagáciu štúdia, SWOT analýzu a návrhy 
a odporúčania. Konštatoval vysoký úbytok študentov v 1. ročníku – na 
dennom štúdiu je to 40 % a v externom až 70 %. Ďalej upozornil na to, že 
mladým učiteľom a hlavne doktorandom chýbajú základy pedagogiky 
a didaktiky a môže to mať nepriaznivý dopad na kvalitu pedagogického 
procesu. 

  
Rektor Báleš: - Požiadal o informáciu, koľko negatívnych stanovísk sme mali pri 

akreditácii  
- VR STU raz za rok hodnotí úroveň vzdelávacieho procesu na STU, má 

obavy, že sa to nestihne podľa harmonogramu. 
- Navrhol, aby sa táto správa pripravovala v takej forme, aby ju bolo 

možné zaradiť priamo do výročnej správy 
Pror. Špaček: - správa je tradične dobrá a podrobná 

- keďže materiál nebude predložený na rokovanie VR, rozloží sa nám tak 
harmonogram prípravy výročnej správy, ktorý už bol schválený. Navrhuje 
správu uložiť na server a každý zainteresovaný si ju môže odtiaľ stiahnuť 
a pripomienkovať ju. 

Predseda AS 
Žalman: 

- akým spôsobom získavať údaje, aby nechýbali v tabuľkách ako je to teraz 
- na fakultách nie sú všetky tri stupne vzdelávania v pôsobnosti jedného 
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prodekana, čo hodnotí ako nedostatok 
- v správe nie je zvýraznené nedostatočné softvérové vybavenie  
- na STU je pomerne vysoký počet študentov, čo poberajú soc. štipendiá 
a pôžičky. 

Pror. 
Redhammer: 

- počty uchádzačov a študentov treba uviesť dlhodobejšie, aby bolo vidieť 
trendy vývoja 

- VR STU má hodnotiť úroveň vzdelávania, požaduje pripraviť návrh 
„hodnotiaceho“ textu v skrátenej podobe na 1 max. 2 strany .  

 
Stanovisko č. 2/48/2004 
Vedenie STU berie na vedomie „Správu o vzdelávaní na STU v Bratislave v akademickom 
roku 2003/2004“. Správu je potrebné doplniť o chýbajúce údaje z fakúlt a preložiť ju najprv 
na rokovanie KR STU a potom na VR STU. 
 
 
K bodu 2 Študijné programy STU (pror. Kalužný). 
  
Pror. Kalužný: Ústne informoval o navrhovanej zmene. V knižnej forme vydáme len 60 ks 

kompletných študijných programov. Inak budú študijné programy 
k dispozícii na CD ako aj na web stránke STU. 

  
Stanovisko č. 3/48/2004 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom týkajúcom sa študijných programov STU. 
 
 
K bodu 3 Stav IT na študentských domovoch STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál , v ktorom konštatuje stav internetového 

pripojenia na jednotlivých ŠD. Pre budúcnosť je potrebné vysporiadať to 
majetkovo a poplatky za internet zahrnúť do bytného. 

Predseda AS 
Žalman: 

Navrhuje zastaviť súčasný extenzívny vývoj. Musí to v nejakom časovom 
horizonte prejsť pod správu ŠD. Je tam rad vecí, ktoré sa koncepčne 
neriešia, napr. dobudovanie siete na ŠD, kde ešte nie je, rýchlosti prenosu... 
Navrhuje vypracovať projekt budovania IT sietí na ŠD STU. 

Hulík: Je potrebné to riešiť citlivo a odhaduje, že do pol roka bude táto otázka 
vyriešená. 

Pror. Kalužný: Máme prehľad, aký je stav siete na ŠD v Trnave ? 
Rektor Báleš: Súkromné združenia nemôžu podnikať na majetku STU a sieť IT nie je 

výnimkou. V správe navrhované závery sú akceptovateľné, ale je treba 
priradiť k nim termíny a zodpovedné osoby. Navrhol pridať do záverov bod 
Stav IT siete na ŠD v Trnave. 

Kvestorka 
Žideková: 

Platby za internetovú sieť je nutné riešiť v prvom rade. 

  
Stanovisko č. 4/48/2004 
Vedenie STU berie na vedomie „Správu o stave IT na študentských domovoch STU“ 
s pripomienkami. 
 
 
Úloha č. 1/48/2004 
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Rektor STU ukladá úlohu zistiť skutkový stav IT siete na ŠD v Trnave. 
Z: Pror. Molnár 
T: 20. 12. 2004. 
 
 
K bodu 4 Ubytovací poriadok študentských domovov STU v Bratislave  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál „Ubytovací poriadok študentských domovov 

STU v Bratislave“, ktorý obsahuje aj Zásady pre ubytovanie neštudujúcich 
v ŠD na STU. 

Hulík: Absolvoval rokovania so zástupcami študentov, kde boli vyjasnené všetky 
pripomienky z ich strany a boli zapracované do textu predloženého 
ubytovacieho poriadku. 

Pror. Kalužný: Tento ubytovací poriadok bude platný aj pre ŠD Miloša Uhra v Trnave. 
Predseda AS 
Žalman: 

Dal otázku, či zásady pre ubytovanie nebudú termínovo zakotvené 
v ubytovacom poriadku. V AS STU sa schvaľuje štatút, ako kreovať Radu 
ubytovaných študentov. 

  
 
Uznesenie č. 1/48/2004 
Vedenie STU schvaľuje „Ubytovací poriadok študentských domovov STU v Bratislave“ 
s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisu s účinnosťou od 1.1.2005. 
 
Uznesenie č. 2/48/2004 
Vedenie STU schvaľuje „Zásady pre ubytovanie neštudujúcich v študentských domovoch 
STU v Bratislave““ bez pripomienok s účinnosťou od 1.1.2005. 
 
 
K bodu 5 Rôzne 
 
1) Kvestorka Žideková:  

Predložila písomne materiál „Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich 
v študentských domovoch STU v Bratislave“. 
Rektor Báleš: sa zaujímal o zvýšenie poplatkov za ubytovanie a či tieto sú porovnávané 
s inými školami. 
Hulík: v tomto sme približne na rovnakej úrovni, ako iné školy. V poplatkoch sú 
zahrnuté iba nutné náklady a DPH. 

  
Uznesenie č. 3/48/2004 
Vedenie STU schvaľuje „Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich v študentských 
domovoch STU v Bratislave“ bez pripomienok s účinnosťou od 1.1.2005. 
 
Úloha č. 2/48/2004 
Rektor STU ukladá úlohu legislatívne dotiahnuť postavenie ŠD Miloša Uhra v Trnave tak, 
aby bol zaradený do sústavy ŠD na STU. 
Z: Pror. Bučko, Hulík 
T: 30. 1. 2005. 
 
2) Pror. Bučko: 
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Predložil Vedeniu STU návrh na odsúhlasenie dvoch nájomných zmlúv podľa §13 
zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom verejnoprávnych inštitúcií. Zmluvy 
boli odsúhlasené už na právnom oddelení 

 
Uznesenie č. 3/48/2004 
Vedenie STU súhlasí s nájomnými zmluvami, ktorých podmienky nájmu sú nasledujúce: 

I. Nájomná zmluva FCHPT STU, ktorá má byť súčasťou (prílohou č. 1) zmluvy na 
zamezpečenie služby „Príprava jedál a poskytnutie stravovacích služieb v budove FCHPT 
spojené s nájmom priestorov a nájmom inventáru závodnej jedálne a bufetu“. 

Nájomca: SLOVGAST, spotrebné družstvo 
Doba zmluvy o poskytovaní služieb sa zhoduje s dobou nájmu: od 1.1.2005 – 
31.12.2007.  
Prenajíma sa celkom 967 m2 plochy nebytových priestorov. 

II. Nájomná zmluva FCHPT STU 
Nájomca: Bel/NOVAMANN Internacional spol. s r. o. 
Doba nájmu: 1.2.2005 – 31.12.2009 
Predmet nájmu: suterénne skladové miestnosti v starej budove S-01, S-02 o celkovej 
výmere 212 m2. 
Účel nájmu: regenerácia a kondičná činnosť 

 
3) Rektor Báleš: 

- STU získala ocenenie Prominent ekonomiky od Hospodárskeho klubu v SR. 
- Mieni vytvoriť priemyselnú radu na STU a prosí všetkých členov Vedenia STU 

o vhodné návrhy členov. Pôjde o poradný orgán rektora STU v oblasti vízií 
v projektoch, smerovaní vo vede a pod. 

- Ako to vyzerá s aktualizáciou dlhodobého zámeru rozvoja STU bude informovať 
na najbližšom rokovaní Vedenia STU pror. Špaček 

- Príprava plánu rokovaní na prvý polrok 2005. 
  
Úloha č. 3/48/2004 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť Plán rokovaní Vedenia STU a KR STU na prvý polrok 
roku 2005. Prerokovávané témy dodajú všetci prorektori STU. 
Z: Pavel Timár 
T: 20. 12. 2004. 
  
4) Pror. Bučko: 

- Rekonštrukcia strechy na Laurinskej ulici. Zrealizované práce sa neplánovane 
predražili oproti pôvodne odsúhlasenej sume o 458 473 .- Sk kvôli nefukčným 
svetlíkom, ktoré pri intenzívnom daždi zatekali, pričom nájomníkovi sme povinní 
sa postarať, aby tieto priestory boli nezávadné a užívania schopné, čo predstavuje 
celkovú sumu 1 297 tis. Sk 

Rektor Báleš: Vedenie STU na svojom rokovaní dňa 27.9.2004 už odsúhlasilo na tieto 
účely sumu 830 tis. Sk – viď uznesenie č. 1/43/2004. 

  
5)  Pror. Špaček: 

Sú problémy s názvami študijných odborov a programov v slovenskom i anglickom 
jazyku. Databáza zo študijného oddelenia je nedostupná, je treba využívať parciálne 
zdroje informácií Jedná sa o propagačné materiály STU - bude problém dodržať koncové 
termíny, pretože nebol dodržaný žiadny termín na dodanie podkladov. 
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Úloha č. 4/48/2004 
Rektor STU ukladá úlohu zosúladiť názvy v slovenskom aj anglickom jazyku a zverejnené 
budú len tie študijné odbory, ktoré majú akreditáciu študijných programov hotovú do 
30.9.2004. 
Z: Pror. Špaček, pror. Kalužný 
T: 20. 12. 2004. 
 
6) Predseda AS Žalman: 

Bude rokovanie AS STU. Poprosil členov Vedenia STU, aby sa pozreli na konkrétnu 
realizáciu zákona o študentských pôžičkách na STU. 

7) Prorektor Kalužný: 
- v pondelok 13.12.2004 o 13:30 hod. budú promócie doktorandov 
- 10.-11.2.2005 budú promócie inžinierov na FEI STU. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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